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Protokół Nr BRM.0002.13.2020 

XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 18 grudnia 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

 

 

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2020 r. o godz. 11:00 

Zakończono o godz. 14:59 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Alicja Stefanowska 

      

Protokołowała Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i 

Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji, Burmistrza Olecka – Karola 

Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców oglądających 

transmisję i obecnych w sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą 

udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna 

dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające 

kworum do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  
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W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10.Józef Krajewski 

11.Wojciech Leonarczyk 

12.Renata Małgorzata Maciąg 

13.Mariusz Miłun 

14.Alicja Nowik 

15.Wacław Olszewski 

16.Marian Prusko 

17.Wojciech Rejterada 

18.Marin Roszko 

19.Alicja Stefanowska 

20.Grzegorz Wróblewski 

21.Wioletta Dorota Żukowska 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i 

Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych, 
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b) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Lider w EGO”, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2021 rok, 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029, 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod 

nazwą „Remont chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku”, 

j) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2021-2031, 

k) uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2021 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

2) odczytanie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej, 

3) odczytanie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej, 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2021 rok, 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

6) głosowanie nad uchwałą budżetową.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7. Analiza inwestycji Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku 

– referat Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

8. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 
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9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

 ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu l: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym, każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Poddała wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 – podjęcie uchwał w 

sprawach – podpunktu l: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał 

bezwzględną większość głosów i ujęto w punkcie 4 – podjęcie uchwał w 

sprawach – podpunkt l. 

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami 

dotyczącymi projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły zgłoszenia od mieszkańców. 
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Radny Anna Kaczor 

w imieniu mieszkańców zgłosiła zapytanie, co się stało z bombką – ozdobą 

świetlną, która stała na placu w centrum miasta w ubiegłym roku. Ponadto 

mieszkańcy chcą wiedzieć, czy iluminacje są kupione i czy są ubezpieczone na 

wypadek dewastacji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytania.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 

udzielił odpowiedzi w kwestii kosztów i ubezpieczenia. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zgłosiła zapytania od mieszkańców: 

 w jakiej wysokości gmina otrzymała dofinansowanie na remont boiska przy 

Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku, 

 w jakiej kwocie gmina pozyskała fundusze unijne w 2020 r., 

 na co wykorzystano oszczędności po likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Kijewie w kwocie ok. 1 mln zł, o której mówił Burmistrz, 

 czy pociąg kursujący na trasie kolejowej Rail Baltica będzie zatrzymywał 

się w Olecku. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

w imieniu mieszkańców zgłosił zapytanie, co dzieje się w oleckim szpitalu, że są 

zwalniani lekarze specjaliści. Pandemia kiedyś się skończy, a nie będzie komu 

leczyć pacjentów. Prosił Burmistrza o interwencję w Zarządzie Powiatu Oleckiego 

oraz w zarządzie „OLMEDICA” w Olecku sp. z.o.o. w tej sprawie. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.126.2020 

w załączeniu 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Lider w EGO” 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 
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poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Lider w EGO”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania „Lider w EGO”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 



10 

 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Olecko do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Lider w EGO”. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.127.2020 

w załączeniu 

 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2021 rok 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-

Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Gminy Olecko na 2021 rok. 
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Uchwała Nr BRM.0007.128.2020 

w załączeniu 

 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-

Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Olecko na lata 2019-2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Olecko na lata 2019-2022. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.129.2020 

w załączeniu 

 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 

omówił projekt uchwały, wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 5 

głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 6 

głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Anna Kaczor 

nawiązując do kosztów wynajmu autokarów należących do gminy firmie Faster 

Typa Radosław z Olsztyna, za kwotę odpowiednio 1.610,00 zł i 1.220,00 zł i 

średniej krajowej w wysokości 5.000,00 zł zapytała, dlaczego za tak niskie kwoty 

gmina wynajmuje autokary przewoźnikowi. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytanie. 
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Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

doprecyzowała sposób wyliczenia kwoty wynajmu autokarów. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

przekazała zapytanie od mieszkańców, dlaczego tak tanio są wynajmowane 

gminne autokary. 

Wskazała, iż w Biuletynie Informacji Publicznej widnieje, że na 2021 r. będzie 

ogłoszony przetarg na transport zbiorowy, teraz jest zawarta umowa z 

przewoźnikiem. Jej zdaniem jest niebezpieczeństwo w wydatkowaniu środków 

publicznych. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do kwestii poruszonych przez radnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Radny Janina Anuszkiewicz (ad vocem), 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

 Radny Dawid Bondarenko, 

 Radny Anna Kaczor (ad vocem). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zwróciła uwagę, iż mieszkańcy Gąsek, Kukowa i Osiedla Lesk zgłaszają problem 

braku informacji o miejscu i godzinach zatrzymywania się autobusów 

komunikacji gminnej. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,  
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PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 6,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.130.2020 

w załączeniu 

 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 
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poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków 

i zasad korzystania z przystanków. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania z 

przystanków. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.131.2020 

w załączeniu 

 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały, wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 3 głosach za i 1 głosie przeciw, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 5 

głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 

rok. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.132.2020 

w załączeniu 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały, wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 6 

głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-

2029. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.133.2020 

w załączeniu 

 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie 

pod nazwą „Remont chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 
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omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą 

„Remont chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą 

„Remont chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku”. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą „Remont 

chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku”. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.134.2020 

w załączeniu 

 

j) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na 

lata 2021-2031 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 1 głosie przeciw, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-

2031. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 6,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
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WSTRZYMAŁO SIĘ (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.135.2020 

w załączeniu 

 

k) uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt budżetu gminy na 2021 rok. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 

2021 rok. 

Oddała głos Burmistrzowi Olecka. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał, iż budżet będzie trudny do realizacji, gdyż jeszcze trwa pandemia, 

jednak trzeba korzystać z możliwości, jeśli pojawi się szansa pozyskania środków 

zewnętrznych na realizację inwestycji. 

 

2) odczytanie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Anna Kaczor 

odczytała opinię o projekcie budżetu Gminy Olecko na 2021 r. – treść w 

załączeniu do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

– Janina Anuszkiewicz 

odczytała opinię o projekcie budżetu Gminy Olecko na 2021 r. – treść w 

załączeniu do protokołu. 

 

3) odczytanie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady 

Miejskiej 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

odczytał opinię w sprawie projektu budżetu Gminy Olecko na 2021 r. – treść w 

załączeniu do protokołu. 

 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odczytała uchwałę Nr RIO.IV-0120-378/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 30 listopada 2020 roku w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka projekcie uchwały budżetowej na 2021 

rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym 

projekcie – treść w załączeniu do protokołu.    

 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

 Radny Dawid Bondarenko, 

 Radny Wacław Olszewski, 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Mariusz Miłun. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

6) głosowanie nad uchwałą budżetową   
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2021 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, 

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (1) 

Paweł Giełazis 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w spawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 

2021 rok.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

złożył podziękowania radnym za podjęcie uchwały oraz wszystkim osobom, które 

włożyły wysiłek w przygotowanie budżetu na 2021 r. 

 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
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specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz 

trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Anna Kaczor 

zadała pytanie odnośnie wynagrodzenia opiekunek. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań, ani uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.137.2020 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

PRZERWA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 
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Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o 

działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły sprawy, 

które na bieżąco były przesyłane radnym: 

 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku 

oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku 

poinformowali o zawartych umowach najmu.  

 

 Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Olecku – Pani Katarzyna 

Dryl-Nerkowska w piśmie z dnia 1 grudnia 2020 r. odniosła się do zamiaru 

zaprzestania finansowania przez Gminę Olecko programów zdrowotnych 

dotyczących szczepień ochronnych realizowanych jako programy 

powiatowe.     

 

 Grupa 10 radnych złożyła, za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, wniosek do Burmistrza Olecka o nadanie medalu „Zasłużony dla 

Olecka”.  

 

 W dniach 14 i 15 grudnia br. wpłynęły dwie petycje w sprawie podjęcia 

uchwały zakazującej dyskryminacji i podziału obywateli zaszczepionych lub 

niezaszczepionych przeciwko COVID-19. 

 

 Wpłynął wniosek o uchylenie zapisu w uchwale Nr BRM.0007.37.2020 

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

 

 Mieszkanka Kukowa złożyła wniosek o sporządzenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

 Odbyło się 7 posiedzeń komisji. 

 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

 

Radni nie zgłaszali pytań.  
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Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie 

między sesjami.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia, których 

wydano 8, zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Krótko omówił informacje z poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Podziękował Radnemu Jarosławowi Bagieńskiemu za zaangażowanie i 

bezinteresowną pomoc w uzyskaniu wsparcia rzeczowego do szkół w postaci 

stolików i krzesełek.  

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odnośnie zadania Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście – 

Zwiększenie różnorodności biologicznej fauny i flory rzeki Lega w Olecku z 

terminem realizacji w dniu 8 grudnia 2020 r. zwrócił uwagę, iż po tej dacie 

trwają jeszcze prace, były dokonywane nasadzenia, a zadrapanie widoczne na 

pomoście nie jest wynikiem działań wandali, a pracowników pracujących przy 

inwestycji. Chciała wiedzieć, czy gmina podpisała aneks do umowy przedłużający 

termin realizacji inwestycji.  

 

Kierownik Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Katarzyna Madej-Tarasiewicz 

udzieliła wyjaśnień w sprawie terminu realizacji inwestycji. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

prosiła, by zwrócić uwagę przy odbiorze robót na kilka, jej zdaniem, ważnych 

usterek dotyczących schodów prowadzących na pomost z Alei Zwycięstwa, 

chodnik na poziomie rzeki w okolicach łowisk, który jest zalewany oraz źle 

wykonany chodnik w okolicy trzech topoli. 

 

Radny Anna Kaczor 

odnośnie informacji o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku, w obrębie ewidencyjnym 

Olecko 1 – etap 2A w dniach od 21 grudnia 2020 r. do 11 stycznia 2021 r. 
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wyraziła obawy, czy termin, kiedy wypada tyle wolnych dni, jest właściwy. W jej 

opinii termin wyłożenia dokumentu powinien być przedłużony lub przełożony. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

odniósł się do podziękowań Burmistrza. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 7 – Analiza inwestycji Zagospodarowanie plaży gminnej 

„Szyjka” w Olecku – referat Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytała referat na temat 

analizy inwestycji – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 8 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni 

mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych 

oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z 

sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Wacław Olszewski 

przekazał zapytania mieszkańców, kierowane do Burmistrza za jego 

pośrednictwem z prośbą o udzielenie odpowiedzi drogą elektroniczną na jego 

prywatny adres mailowy: 
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 mieszkańcy ulic Słonecznej i Zielonej w Olecku narzekają na brak 

komunikacji z Burmistrzem i możliwości osobistego spotkania się. Proszą o 

pisemną odpowiedź na następujące zapytania: 

 z czego miała być wykonana ul. Słoneczna, że przewidywany koszt 

wynosi 1,7 mln zł, 

 skoro przepadły pieniądze z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, m.in. na ul. Słoneczną, czy zostały one zabezpieczone w 

perspektywie wieloletniej budżetu gminy, 

 jak długo jest ważny projekt techniczny na budowę drogi i który to 

już projekt budowy ul. Słonecznej wykonano, 

 czy jeśli droga nie będzie wykonana przez okres ważności projektu, 

nie szkoda było wydać na jego wykonanie 48 tys. zł, 

 czy nad drogą ma pieczę konserwator zabytków, 

 czy Burmistrz, jako gospodarz, odwiedził ul. Słoneczną i zobaczył jej 

stan. 

Złożył życzenia z okazji zbliżających się świąt. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

w imieniu Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto złożył życzenia z okazji 

nadchodzących świąt. 

 

Radny Anna Kaczor 

odnośnie złożonego wniosku o nadanie medalu „Zasłużony dla Olecka”, chciała 

wiedzieć, na jakim etapie jest procedura i zwróciła uwagę, iż to była inicjatywa 

oddolna mieszkańców Olecka.  

Chciała wiedzieć, czy gmina podejmie jakieś kroki, by pomóc mieszkańcom w 

zakresie planowanych obostrzeń dla branży kulturalnej i hotelarskiej. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

podziękowała za współpracę Sekretarzowi Gminy i Kierownikowi Wydziału 

Dochodów i Egzekucji oraz złożyła wszystkim życzenia. 

 

Radny Mariusz Miłun 

prosił, aby bramki przy wiadukcie na ul. Ełckiej przywrócić do poprzedniego stanu 

technicznego i zgodnego z ich przeznaczeniem.  
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Radny Józef Krajewski 

przyłączył się do życzeń. 

Poruszył kwestię oleckiego szpitala i poddał pod rozwagę wypracowanie 

stanowiska Rady Miejskiej w sprawie niepokojących zwolnień lekarzy ze szpitala 

oraz podjęcia regulacji wszystkich spraw związanych z funkcjonowaniem szpitala. 

Prosił Burmistrza o podjęcie współpracy ze Starostą Oleckim w tym zakresie.   

Zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego, czy prawo wymaga, aby szpital 

powiatowy działał w formie spółki prawa handlowego. W jego ocenie łatwiej jest, 

gdy starosta pełni bezpośredni nadzór nad dyrektorem szpitala.  

 

Radny Rafał Cezary Bielawski 

nawiązując do pozyskania środków na remont boiska przy Szkole Podstawowej 

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku oraz lodowiska „Bajka”, które dawniej tam 

funkcjonowało poinformował, iż w przyszłym roku przypada 40. rocznica, odkąd 

lodowisko otrzymało tytuł najpiękniejszego lodowiska w Polsce. Zgłosił wniosek, 

aby po zakończeniu inwestycji, po uzyskaniu zgody rodziny, godnie upamiętnić 

Pana Władysława Żurowskiego – opiekuna lodowiska, poprzez umieszczenie 

tablicy pamiątkowej lub nazwać jego imieniem nowo wybudowaną promenadę 

wzdłuż rzeki Lega. 

Podziękował za budowę progów zwalniających na ulicach Wiejskiej i Kościuszki. 

Zwrócił się z apelem do mieszkańców o noszenie elementów odblaskowych w 

celu poprawy bezpieczeństwa po zmroku. 

Złożył podziękowania Kierownikowi Wydziału GKO za realizację zgłaszanych przez 

niego wniosków oraz złożył życzenia z okazji świąt. 

 

Radny Anna Kaczor 

poparła pomysł radnego i zaznaczyła, iż taki wniosek był zgłaszany wielokrotnie. 

Poinformowała, że w szkole została utworzona izba pamięci Pana Władysława 

Żurowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

nawiązując do wypowiedzi Radnego Józefa Krajewskiego nadmieniła, że Komisja 

Polityki Prorodzinnej i Ochrony Zdrowia dwukrotnie zapraszała prezesa zarządu 

spółki „Olmedica” na posiedzenie komisji, która nie skorzystała z zaproszenia bez 

podania przyczyn nieobecności. Ponadto dwukrotnie na posiedzenie była 

zapraszana Komisja Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa Rady Powiatu, która 
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również w jednym przypadku nie pojawiła się na posiedzeniu komisji nie podając 

przyczyn, zaś w drugim przypadku odmówiła i nie skorzystała z zaproszenia. 

Jeśli chodzi o ul. Słoneczną, na jednym z posiedzeń Komisji Polityki Prorodzinnej 

(…) jeden z radnych postulował, aby nawierzchnia była doraźnie wyrównana. 

Zapytała, czy zostało to wykonane.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 

wyjaśnił, iż sprawa została zgłoszona do Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku, które doraźnie miało wyrównać destruktem 

ulicę. Musi sprawdzić, czy już zostało to wykonane.  

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie Radnego Anny Kaczor odnośnie terminu 

składania wniosków. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do spraw poruszonych przez radnych. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Katarzyna Madej-Tarasiewicz 

uzupełniła wypowiedź Burmistrza w kwestii ul. Słonecznej.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi na wystąpienia radnych. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie w kwestii wniosku o nadanie medalu 

„Zasłużony dla Olecka”. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi na wystąpienia radnych. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odniósł się do wystąpienia Radnego Józefa Krajewskiego. 
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Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

złożyła życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dołączył się do życzeń.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady XXXIII Sesji 

Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 
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